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Stayer László polgármester 

Nagy tisztelettel köszönti a megjelenteket, és a kamerákon keresztül Szécsény város 
lakosságát. Megállapítja, hogy képviselő-testület határozatképes, teljes létszámmal 
jelen van az ülésen, és az ülést megnyitja (1200 órakor).  
Javasolja, hogy a meghívóban szereplő napirendi pontokat tárgyalják meg, és jelzi, 
hogy a jegyzői állásra beérkezett pályázatok elbírálására zárt ülésen kerül sor, mivel a 
pályázók kérték pályázatuk zárt ülésen való tárgyalását. Kérdezi, hogy van-e valakinek 
az egyebek napirendre javaslata. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Zárt ülésen szeretne előterjeszteni egy önkormányzati támogatás visszaadásával 
kapcsolatos beadványt. 

Bárányné Márton Melinda aljegyző 

Kéri, hogy vegye napirendre a testület a Nógrád Megyei Kormányhivatal 
törvényességi észrevétellel kapcsolatos levelének megtárgyalását, és az egyebekben 
szeretne tájékoztatást adni a korábbi testületi ülésen képviselői kérdésként felvetődött 
napirend előtti hozzászólásra vonatkozóan.  
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Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Egyebekben szeretne tájékoztatást kérni a nézők irányába a Kormány által tervezett 
kutyaadó bevezetésével kapcsolatos kérdéskörről.  

Stayer László polgármester 

Kéri, aki a fenti kiegészítéssekkel együtt elfogadja a napirendek tárgyalását, igennel és 
kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület az alábbi napirendet egyhangúlag elfogadta. 
 
Napirend:  
 
1.  Előterjesztés a SzuperSzemetes projektről 
2.  Előterjesztés a képviselő-testület 2012. I. félévi munkatervére  
3.  2012. évi rendezvénynaptár jóváhagyása 
4.  Előterjesztés a 2012. évre szóló ivóvíz és, szennyvíz szolgáltatás díjának 

megállapítására 
5.  Előterjesztés a 2012. évre szóló a hulladékkezelési közszolgáltatatás díjának 

megállapítására 
6.  Előterjesztés a szociális rászorultságtól függő pénzbeli és természetbeli ellátásokról 

és a személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról szóló rendelet módosítására  
7. Előterjesztés a köztisztviselőkkel szemben meghatározott 2012. évi 

teljesítménykövetelmények alapját képező célok meghatározására, tájékoztató a 
jegyző teljesítmény-értékeléséről  

8.  Előterjesztés a Szécsényi Szennyvíz-Agglomerációs Önkormányzati Társulás 
társulási megállapodásának módosítására 

9. Előterjesztés Szécsény Kistérség Szociális Szolgáltató Központ és Gyermekjóléti 
Szolgálat fenntartói jogának átadása tárgyában  

10. Nógrád Megyei Kormányhivatal törvényességi észrevétele 
11. Egyebek 
 11.1. Tájékoztatás napirend előtti hozzászólással kapcsolatban 
 11.2. Képviselői kérdések, bejelentések 
12. Jegyző munkakör betöltésére kiírt pályázat elbírálása 
Zárt ülés után sürgősséggel felvett napirend: 
13. Előterjesztés az aljegyzői pályázat kiírására 
 
 
Polgármester napirend előtti tájékoztatója a két ülés közötti fontosabb eseményekről, a 
legutóbbi ülésen meghozott határozatok végrehajtásáról 

Stayer László polgármester 

Tisztelt képviselő-testület!  
A legutóbbi, munkaterv szerinti ülésünket 2011. november 29-én tartottuk, az azóta 
történt fontosabb eseményekről s tárgyalásokról az alábbi tájékoztatást adom: 
- November 23-án a Nemzetközi Tisza Klaszter Szövetség, Fülek Város 
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Önkormányzata, valamint a Novohrad-Nógrád Geopark Kft. meghívására Füleken 
bemutatkozó konferenciát tartottak, melyen Sümegi Tamás alpolgármester úr és 
Smelkó István képviselő úr képviselte az önkormányzatunkat. 

- November 30-án Szécsény Kistérség Önkormányzatainak Többcélú Társulásának 
ülésén alpolgármester úr vett részt. A Nógrád Megyei Területfejlesztési Tanács 
ülésén Smelkó István képviselő úr képviselte városunkat. 

-  December 3-án Szécsény és Térsége Egészségügyi Centrum Nonprofit Közhasznú 
Kft taggyűlését tartottuk.  

-  December 7-én a VANIN Vezetési Tanácsadó Kft. képviselőivel közvilágítási 
szolgáltatásra kiírt közbeszerzésről tárgyaltunk, majd a SzuperSzemetes és az 
eMultiCoop Szövetkezet képviselőivel alpolgármester asszony társaságában 
egyeztettünk hulladékgazdálkodással kapcsolatban. 

- December 8-án a Nógrád Megyei Önkormányzatok Közútkezelő és 
Környezetvédelmi Nonprofit Kft. Társulási Tanácsának rendkívüli értekezletén, 
Horváth Róbert, az Építési, Műszaki és Vagyonkezelő Osztály vezetője képviselte az 
önkormányzatot.  

-  Délután a „Salgótarjáni Sortűz” áldozatainak emlékére rendezett városi ünnepségen 
vettem részt, és helyzetem el városunk nevében koszorúját az emlékműnél. 

-  December 9-én a Novohrad - Nógrád Geopark Nonprofit Kft. taggyűlésén voltam 
jelen, melyen a társaság szakmai kérdéseiről, pénzügyi helyzetéről tárgyaltunk. 

- December 10-én részt vettem a Tekergő Állatvédő Közhasznú Egyesület 
jótékonysági koncertjén. 

-  December 11-én, vasárnap, közös adventi gyertyagyújtáson vettem részt többünk 
társaságában a Sétálóutcában. Itt szeretném köszönetemet kifejezni a szervezőknek, 
mert nagyon jó visszhangot váltott ki ez a kezdeményezésünk a város lakossága 
körében. Köszönöm mindenkinek, aki segítséget nyújtott abban, hogy a koszorú 
felállításra kerüljön a szépen feldíszített központban. Arra különösen büszkék 
lehetünk, amit, mint rendezvény jelent ez a város életében. 

-  December 12-én a Szécsényi Szennyvíz-Agglomerációs Önkormányzati Társulás 
ülésén vettem részt. 

-  December 13-án Támop projektzáró rendezvényen vettem részt a Múzeumban. 
-  December 14-én adtuk át hivatalosan a II. ütemben felújított történelmi városmagot, 

ekkor került sor az ünnepélyes projektzáró rendezvényre.  
-  December 15-én a Nógrád Megyei Védelmi Bizottsági ülésen voltam.  
-  December 16-án Szécsény és Környéke Takarékszövetkezet Igazgatóságának ülésén 

vettem részt, este pedig az összevont oktatási intézményünk végzős diákjainak 
szalagavató ünnepségén voltam jelen. 

- Ma délelőtt folyamán pedig Szécsény Kistérség Önkormányzatainak Többcélú 
Társulásának ülését tartottuk. 

 
Tájékoztatom továbbá tisztelt Képviselőtársaimat, hogy a 2011. november 29-i 
testületi ülésen hozott határozatok végrehajtására a szükséges intézkedéseket 
megtettük. 
Kérem tájékoztatóm elfogadását!” 
 
A képviselő-testület a tájékoztatót tudomásul vette. 
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1.  Előterjesztés a SzuperSzemetes projektről 
 (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
 Előterjesztők: Stayer László polgármester 
          Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 
 

Stayer László polgármester 

Tisztelettel köszönti az ülésen megjelent vendégeket, Buczkó Júliát, aki a 
SzuperSzemetes magyarországi képviselője és Hanspeter Waltert, aki Luxemburgból 
érkezett a „SzuperSzemetes” képviseletében. Kéri, hogy majd kapcsolódjanak be az 
ügy tárgyalásába. Először azonban átadja a szót alpolgármester asszonynak, aki az 
írásos előterjesztést készítette. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Az írásos előterjesztést mindenki megkapta, de szeretne egy rövid tájékoztatást adni. 
Új jogszabály fog életbe lépni, amikor is, ha nem megfelelően kezeljük a hulladékot, 
igen súlyos bírságra számíthatunk, ezért is törekszünk arra, hogy megtaláljuk azt a 
megoldást, mellyel ez a probléma kikerülhető, és nyilván mindenképpen az egészséges 
és gazdaságos felhasználás mellett tettük volna le a voksunkat. A döntési kényszer 
valóban arra ösztönzött minket, hogy szétnézzünk ebben a témában. A képviselő-
testület már tárgyalta ezt a témakört, és korábban szó volt arról, hogy salgótarjáni 
körzetközponttal is készült egy hulladékgazdálkodási terv, ami közel sem közelített 
ahhoz, amit mi elképzeltünk, hiszen egy itt megvalósuló hulladékválogatónak sokkal 
jobban örültünk volna. Már korábbi időszakban megismerkedtünk a SzuperSzemetes 
céggel, és a felhatalmazást adott a testület arra, hogy a polgármester úr folytassa le a 
tárgyalásokat. Most egy újabb fordulóponthoz érkeztünk, nevezetesen ahhoz, hogy 
most már szerződést kellene kötni, hiszen a munkálatokat minél hamarabb szeretnénk 
megkezdeni. A SzuperSzemetes cég, mint ahogy már korábban ismertetésre került, 
egy luxemburgi cég magyarországi, úgymond, képviselete, és azért felelős, hogy a 
Luxemburgi Modellt Magyarországra átültesse, és mi abban a különleges kegyben 
részesülhetünk, hogy, azzal, hogy mellettünk döntöttek, Magyarországon 
tulajdonképpen először a mi térségünkben fog megvalósulni egy olyan rendszer, amit 
az Európai Unió az egyik leghatékonyabb és legjobb hulladékválogatási és 
hulladékgazdálkodási rendszernek minősített. Arról is szó volt már, hogy miután 
egymilliárd négyszázmillió forintos beruházásról van szó, mely 85 %-ban 
finanszírozott, és nem egy Magyarországon meghirdetett pályázat, hanem egy 
brüsszeli támogatásról lenne szó. Úgy véli, hogy ez egy olyan beruházás lenne a 
városnak, ami nemcsak, hogy hasznos a városnak, hanem munkahelyteremtő is, illetve 
jövőbeni távlatokat nyitó vállalkozás lenne, tehát mindenképpen nagyon fontos.  
Megkéri a SzuperSzemetes magyarországi képviselőjét, Buczkó Júliát, hogy egy kicsit 
részletesebben mutassa be a testület számára ezt a rendszert. 

Buczkó Júlia ”SzuperSzemetes” magyarországi képviselője 

Köszönti a jelenlévőket, örül, hogy itt lehet a képviselő-testület ülésén. Alpolgármester 
asszony jól bemutatta már, ezt a Luxemburgi Modellt Luxemburgban dolgozták ki 25 
évvel ezelőtt, és a hulladékgazdálkodásban egy jelentős változtatást hoztak, mégpedig 
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azt, hogy a hulladéklerakásból minél nagyobb mennyiségű hulladékot vontak el azzal a 
szándékkal, hogy ezek között nagyon sok értékes hulladék van. Az Európai Bizottság 
ezt a rendszert a legjobb gyakorlati alkalmazásnak minősítette. Ez azért fontos, mert 
elméletet már nagyon sokat kidolgoztak, de ami a gyakorlatban jól működik, és 
díjazzák is, és szellemi tőkét képez, az Európai Bizottság szeretné Európában minél 
szélesebb körben elterjeszteni. Már több országban vannak sikeres projektjeik. 
Magyarországon Szécsény kistérség az első, aki azt mondta, hogy szeretnék, ha ezt itt 
megvalósítanánk. Az előkészítés elején elkészítettek egy projekt tervet, amelykben 
megnézték, hogy mi a jelenleti helyzet, és mi az, amit tudnak tenni annak érdekében, 
hogy tisztább legyen a régió, és a hulladékgazdálkodásban a lehető legnagyobb újra 
hasznosítást elérhessék. Ennek a projekttervnek a keretében kidolgoztak, úgymond 
modulokat. Az egyes modulok tartalmazzák az egyes területeket, amiben szeretnének 
megoldást kínálni a régiónak. Felsorolás szintjén: szelektív hulladékgyűjtés, az értékes 
hulladékok minél nagyobb arányú kigyűjtése, de ez magába foglalja a zöld hulladékot, 
a biohulladékot is, illetve az újrahasznosításra alkalmas műanyagot és papírt is. 
Nagyon fontos része ennek a modellnek, hogy segítséget nyújtanak a lakosságnak, 
hogy a veszélyes hulladékától is megszabadulhasson. Hogy a modell sikeresen 
működhessen, nagyon fontos eleme, hogy a lakossághoz minden információ eljusson 
annak érdekében, hogy megfelelő módon gyűjtsék a hulladékot. A projektterven 
látszik az is, hogyha a modell minden egyes elemét sikerül megvalósítani, akkor a 
hulladék nagyon kis százaléka kerül a lerakóba. Ez azért nagyon fontos, mert nemcsak, 
hogy azokat a törvényi előírásokat tartjuk be, hogy szelektíven kell gyűjteni, hanem 
mert az új törvénnyel egy lerakó adó is meg fog valósulni, ami nem kis összeggel 
terheli majd a lakosságot, és ha a lerakott mennyiség csökken, akkor az adóvonzat 
kisebb lesz, illetve lehetőség nyílik arra, hogy az újrahasznosítható hulladékok 
értékesítésre kerüljenek. Amint a régióban megvalósul ez a SzuperSzemetes szelektív 
hulladékgyűjtés, erre remekül építhető a Luxemburgban már nagyon jól alkalmazott 
ISO 14024 minősítés is, ami a cégeknek a hulladékgazdálkodására vonatkozik. Ez azt 
jelenti, hogy a cégeknél is felhasználnák ezt a logisztikai beruházást, és ha náluk is 
megfelelő lesz a hulladékgazdálkodás, tehát ők is szelektíven gyűjtenek, akkor tőlük is 
kevesebb hulladék kerül a lerakóba, akkor ebben a régióban a hasznos hulladékból 
egyre nagyobb bevételek származhatnak, illetve a régió ezáltal tisztább lehet, és az 
esetleges jövőbeni beruházásokra is nagyon pozitív hatással lehet. Az alpolgármester 
asszony is említette, hogy a beruházás egyik pozitív oldala, hogy munkahelyteremtés 
is megvalósulhat ezáltal.   

Stayer László polgármester 

Megköszöni a tájékoztatót. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

A tárgyalások során már eljutottunk oda, hogy most már a keretszerződés megkötése 
előtt állunk, és azután tulajdonképpen megkezdődhetnek a munkálatok, és megtesszük 
az első lépést a megvalósuláshoz. A szerződés a két cég hatékony együttműködését 
jelenti, és mint ahogy elhangzott, ez nemcsak egy legjobb gyakorlat, hanem ez egy 
úgymond védjegy, mert a tapasztalatot, amit összegyűjtöttek, átadják nekünk 
hasznosítására, és ehhez szerződéskötésre van szükség. A keretszerződéshez nyilván 
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további szerződések szükségesek, és kéri képviselőtársait, hogy ezek kötésére is 
hatalmazzák fel a polgármester urat.  

Stayer László polgármester 

Kérdezi van-e valakinek kérdése az elhangzottak kapcsolatban. 

Juhász Miklós képviselő, a Szociális Bizottság elnöke 

Kérdése, hogy a lakosságot fel fogják-e kérni arra, hogy ő szelektálja a szemetet. Ha 
fölkérik, akkor az ehhez szükséges kukákat kapják, vagy meg kell vásárolniuk, és ez 
milyen költséggel jár? 

Buczkó Júlia ”SzuperSzemetes” magyarországi képviselője 

Mindenképp nagyon fontos, hogy a lakosság szelektíven gyűjtse a hulladékot, 
természetesen a projektben benne van, hogy az ehhez megfelelő edényt megkapják.  

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Csak annyival szeretné kiegészíteni, hogy tulajdonképpen kettő, illetve három kukáról 
van szó, ezért mert azok a családok, akik nem tudják vállalni, hogy saját maguk 
komposztálnak, azok három edényt kapnak. Egyikbe a zöldhulladékot, a másikba a 
mindennapi és a harmadikba az úgynevezett nem válogatható hulladékot, és így kerül 
elszállításra. A modellnek része a válogatás, és majd az erre kiképzett emberek szét 
fogják válogatni anyaguk szerint a hasznosítható hulladékot mindaddig, amíg úgy 
össze lesz csomagolva, hogy értékesíthető legyen.  

Buczkó Júlia ”SzuperSzemetes” magyarországi képviselője 

Elmondja még, hogy nemcsak az otthoni gyűjtési lehetőséget biztosítja a modell, 
hanem például azt is, hogy a kereskedelmi egységek is kapnak olyan tárolót, amiben 
az újrahasznosítható hulladékokat visszaviheti, illetve a logisztikai központban is 
lehetősége van, hogy leadhassa, tehát többféle utat próbálnak mutatni azért, hogy a 
lehetőség meglegyen. De ez nem a mostani „szigetes” gyűjtés lesz, sokkal nagyobb 
kontroll alatt lesz, mert tudjuk, hogy ezeknél a szigetes gyűjtéseknél sok esetben 
probléma adódhat. Ebben a modellben megpróbálják azt a lehetőséget biztosítani, ahol 
a lakosoktól biztosan eljutt az újrahasznosításig a hulladék.  

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

A napokban megállította az utcán egy fiatalember, aki a családja hulladék-
gazdálkodása körüli kérdéseket tett fel neki, nevezetesen, hogy miből milyen 
mennyiségű hulladék keletkezik náluk. Kérdése, hogy ez az akció a projekttel már 
kapcsolatos volna? 

Stayer László polgármester 

Nem. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Annyit még szeretne elmondani, hogy a zöldhulladék gyűjtése azért is fontos, mert a 
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komposztálás során részben metángáz is keletkezik, ami szintén keresett termék a 
piacon, tehát a hatékonyságát ennek a rendszer működésének mindenképp fogja 
biztosítani. Szeretne visszacsatolni arra, hogy korábban már szó volt arról is, hogy 
mellette van a szeméttelep, ott is képződik, és a kettőt együtt hatékonyabban lehetne 
hasznosítani. Ha itt már szétválogatott termékek vannak, bízunk benne, hogy a 
vállalkozások is szívesebben fognak idejönni hozzánk, és szállítási költséget 
megspórolva, munkahelyet teremtve további vállalkozások fognak rátelepülni erre a 
rendszerre.  

Dr. Pintér Sándor képviselő 

Kérdése, hogy a cég, aki majd elszállítja a szemetet, milyen díjszabást fog alkalmazni? 
A tényleges köbméter alapján számolnak, vagy olyan tarifa lesz, ami mindenkinek 
ugyanaz? 

Buczkó Júlia ”SzuperSzemetes” magyarországi képviselője 

Első körben mindenkinek egységes lesz, természetesen, hogyha a kommunális 
hulladék mennyisége csökken, a modell tartalmazza, hogy akkor mennyiségfüggő díj 
kalkulálás jöhessen létre.  

Stayer László polgármester 

Ezt a rendszert egy újonnan felálló cég fogja működtetni, és abban a cégben 
önkormányzatunk többségi tulajdonban lesz, nyilván része lesz benne a 
SzuperSzemetes cégnek és az eMultiCoop Szövetkezetnek. Még egyszer szeretné 
megerősíteni, hogy itt jelentős beruházást igényel az, hogy ezt az újfajta rendszert 
működésbe hozzuk, és ezek a beruházások a projekt részét képezik, és nem a 
lakosságot terheli, hanem a pályázat finanszírozásában kerülnek ki a lakossághoz.   
Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, szavazásra bocsátja az előterjesztésben 
szereplő határozati javaslat elfogadását. Kéri, aki azzal egyetért, igennel és 
kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 9 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
314/2011.(XII.20.) számú határozata 

 

Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza 
a polgármestert, hogy a SzuperSzemetes SDK Hungarn Kft-vel a 
franchise keretszerződését és a megvalósításhoz szükséges egyéb 
szerződéseket megkösse. 
 

Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

Stayer László polgármester 

Megköszöni a vendégek részvételét, és napirend tárgyalását bezárja. 
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2.  Előterjesztés a képviselő-testület 2012. I. félévi munkatervére  
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 
 

Stayer László polgármester 

A Szervezeti és Működési Szabályzat 26. §-a szerint a képviselő-testület rendes üléseit 
féléves munkaterv szerint tartja. A munkaterv tervezetének összeállításához javaslatot 
kértünk a szervezeti és működési szabályzatban meghatározott tisztségviselőktől, a 
település országgyűlési képviselőjétől, a helyben működő parlamenti pártok vezetőitől.  
Kérdezi, van-e kérdése valakinek az előterjesztésben foglaltakkal kapcsolatban. 
 
Hozzászóló nem jelentkezett. 

Stayer László polgármester 

Az előterjesztés szerint szavazásra bocsátja a 2012. I. félévi munkaterv elfogadását. 
Kéri, aki azzal egyetért, igennel és kézfenntartással jelezze.  
 
Fentiek után a képviselő-testület 9 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
315/2011.(XII.20.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 2012 I. félévi 
munkatervét a melléklet szerint elfogadja. 
Munkaterv a határozat melléklete. 
 
Megbízza a polgármestert, hogy a képviselő-testület munkájának 
előkészítésében érdekelteket a munkatervben foglaltakról tájékoztassa. 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

 
Határozat melléklete a jegyzőkönyvhöz csatolva. 

 
 
3.  2012. évi rendezvénynaptár jóváhagyása 
 (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
 Előterjesztő: Smelkó István, Krúdy Gyula Városi Művelődési Központ és Könyvtár 

     igazgatója 
 

Stayer László polgármester 

Az írásos előterjesztést mindenki megkapta. Átadja a szót az előterjesztőnek. 
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Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

A rendezvény naptárban gyakorlatilag a hagyományos nagyrendezvényeket, valamint 
az évfordulós rendezvényeket írta be. Amelyik rendezvénynél még nincs konkrét 
időpont, ott még további egyeztetések szükségesek, az egyik például a Szüreti 
rendezvény. A rendezvénynaptárban most nem szereplő, de időközben aktuálissá váló 
rendezvényekről a honlapon és a médiákban meg fognak tájékoztatást adni a 
lakosságnak. A rendezvénynaptár elfogadása azért is szükséges, mert sok pályázathoz 
mellékelni is kell. És ha már nála van a szó, elmondja, hogy az oktatási bizottság 
tárgyalta az előterjesztést, és a 2012. évre szóló rendezvénynaptár elfogadását 
javasolja a képviselő-testületnek. 

Stayer László polgármester 

A maga részéről szeretne a 2011. évi, nagyon tartalmas és színvonalas 
rendezvényekhez gratulálni a művelődési ház és könyvtár valamennyi dolgozójának. 
Kéri igazgató urat, tolmácsolja ezt a valamennyi dolgozó felé.  

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Köszöni szépen, kollégái nevében is. Annyit még szeretne elmondani, hogy a 
művelődési ház épületének felújítása miatt több rendezvény a Kubinyi Ferenc 
Múzeumban került megrendezésre. Ezúton mond köszönetet a múzeum vezetőségének 
és kollektívájának, hogy helyet adtak a rendezvényeknek, és maximálisan mellettük 
álltak azok megvalósításában.   

Stayer László polgármester 

Köszönetével csatlakozik az előtte szólóhoz. Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, 
az előterjesztés szerint bocsátja szavazásra a város 2012. évi rendezvény naptárának 
elfogadását. Kéri, aki azzal egyetért, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 9 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
316/2011.(XII.20.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az 
előterjesztésnek megfelelően, a határozat melléklete szerint elfogadja 
Szécsény város 2012. évi rendezvény naptárát. 
Megbízza a Krúdy Gyula Városi Művelődési Központ és Könyvtár 
igazgatóját, hogy a rendezvénynaptárt a lakosság széles köre számára 
tegye közzé.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

Művelődési központ igazgatója 
Határozat melléklete a jegyzőkönyvhöz csatolva. 
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4.  Előterjesztés a 2012. évre szóló ivóvíz és, szennyvíz szolgáltatás díjának 
megállapítására 

 (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
 Előterjesztő: Stayer László polgármester  
 

Stayer László polgármester 

A képviselő-testület 2007. december 22-i ülésén hagyta jóvá az Északmagyarországi 
Regionális Vízművek ZRt-vel az ivóvíz-szolgáltatásra, továbbá a közműves 
szennyvíz-elvezetés és -tisztítás szolgáltatásra kötendő üzemeltetési szerződést, és 
felhatalmazta a polgármestert a szerződések aláírására. Ebben a szerződésben három 
évre előre rögzítésre kerültek szolgáltatási díjak, mely szerint 2008. évben a 2007. 
évivel azonos összegű volt. 2009. és 2010. évekre vonatkozóan azonos díjtétellel 
elfogadásra kerültek a díjak. Az emelés mértéke, a közületi ivóvíz szolgáltatási díj 
kivételével, 2008. évi díjhoz viszonyítva 4-4,2 % volt. A közületi ivóvíz szolgáltatás 
díja pedig 5,5 %-kal  csökkent. 2011. évre a képviselő-testület a díjakat 3,3-3,5 %-os 
növekedéssel fogadta el. 
Az ÉRV Zrt. vezérigazgatója 2011. november 08-i keltezésű levelében küldte meg az 
új díjakra vonatkozó javaslatait, mely szerint a 2011. évi díjakhoz viszonyítva 4,1-4,2 
%-os növekedést javasol. Kéri a tisztelt képviselő-testületet, hogy fogadják el a 
javaslatot. 
Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság is, kéri elnök urat, ismertesse a 
bizottság javaslatát.  

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

A Pénzügyi Bizottság 4 fővel, egyhangúan támogatta az előterjesztés elfogadását, 
megszavazását. Ha már nála van a szó, egy gondolatot szeretne elmondani, hogy 
tisztelt képviselőtársait tájékoztassa, egyrészt az újakat, a többieket pedig emlékeztesse 
arra a bizonyos 2007. december 22-i ülésre, amikor egy napirendi pontként tárgyalták 
az ÉRV ZRt-vel kötendő üzemeltetési szerződést.  
Visszanézte az akkori jegyzőkönyvet, és meglehetősen parázs vitát követően, és 
szócsatákat követően sikerült a Fidesz-KDNP frakció túlnyomó százalékát rávenni 
arra, hogy szavazzák meg az ÉRV-vel kötendő szerződést. Az ÉRV tartotta a szavát, 
állta azt a garanciát, amit akkor bevállalt, tehát bizonyos években nem emelt árat, és 
azt követően is csak úgy, mint most, hogy inflációarányos ez a bizonyos emelés. Ezt 
azért kívánta elmondani, mert egyrészt örül annak, hogy sikerült 2007-ben ennek a 
szerződésnek az irányába az ÉRV felé elmenni, és a korábbi évek problémáját, hogy 
nem tudott a testület mit tenni, és jelentős százalékban kellett minden évben a vízdíjat 
emelni, ezt ki tudták küszöbölni. Tizenkettő igen szavazattal került ez akkor 
megszavazásra, Varga Béla képviselőtársa nem szavazta meg a szerződést. Kíváncsian 
várja majd, hogy a zárt ülés keretében tárgyalandó hosszú távú üzemeltetési szerződés 
esetén megszavazza-e - véli, hogy igen - az előterjesztést. 
Még egyszer mondja, hogy örömére szolgál, hogy az akkor választott út irányába 
próbál ez a képviselő-testület is tovább haladni, tehát jól döntöttek akkor. 
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Varga Béla képviselő 

Megtapasztalta, hogy tisztelt képviselőtársának kiváló emlékezőtehetsége ismételten 
nem hagyta cserben a képviselői munka folyamán. Valóban így volt, hogy 2007-ben a 
Fidesz-KDNP frakcióban ezt az elvet képviselték, ugyanis el kell, hogy mondja, hogy 
akkor más szelek fújtak, meg ’hál Istennek, most is más szelek fújnak. 2007-ben még 
valóban jogos aggályukat fejezték ki annak kapcsán, hogy az akkor körvonalazódó 
szerződés tekintetében nem látszott még minden kristálytisztán, és joggal vetették fel 
aggályaikat annak ügyében, hogy nézték a lakosság, és ilyen szempontból az 
önkormányzatnak az érdekeit. Tekintve a mostani Kormány vízközművel kapcsolatos 
terveit, úgy gondolják, hogy az az irány, amit akkor 2007-ben megcéloztak, be fog 
érni, és jó útra fog terelődni, és ennek függvényében ezt az előterjesztést tudják most 
már támogatni.  

Stayer László polgármester 

Kérdezi  hogy van-e még kérdése, véleménye valakinek? 
 
Hozzászóló nem jelentkezett. 

Stayer László polgármester 

Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, szavazásra bocsátja a rendelettervezet 
elfogadását az előterjesztés szerint. Kéri, aki azzal egyetért, igennel és kézfenntartással 
jelezze. 
 
A képviselő-testület a tervezetet elfogadva, 9 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi rendeletet alkotta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
26/2011.(XII.21.) önkormányzati rendelete 

az önkormányzati tulajdonú vízi közmőbıl szolgáltatott 
hálózati ivóvíz- és szennyvízcsatorna-szolgáltatás  

lakossági és közületi díjáról 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete az 1990. évi 
LXXXVII. törvény 7. § (1) bekezdésében kapott felhatalmazás 
alapján, a helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. tv 16. § (1) 
bekezdésében meghatározott feladatkörében eljárva a következőket 
rendeli el: 

1. § 
Szécsény város területén az Északmagyarországi Regionális 
Vízművek ZRt. által végzett ivóvíz-szolgáltatás 2012. évi díjai:   
a) Lakossági fogyasztók részére:  420 Ft/m3 +  ÁFA 
b) Közületi fogyasztók részére:    504 Ft/m3 +  ÁFA  
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2. § 
Szécsény város területén az Északmagyarországi Regionális 
Vízművek ZRt. által végzett szennyvíz-csatornaszolgáltatás 2012. évi 
díjai: 

 
a) Lakossági fogyasztók részére: 402 Ft/m3 + ÁFA 
b) Közületi fogyasztók részére:  357 Ft/m3 + ÁFA 
 

A csatornaszolgáltatási díjat terheli a külön jogszabályban 
meghatározott számítás szerinti vízterhelési díj.  

 
3. § 

E rendelet a belső piaci szolgáltatásokról szóló, az Európai Parlament 
és a Tanács 2006/123/EK irányelvnek való megfelelést szolgálja.0 
 

4. § 
Ez a rendelet 2012. január 1-jén lép hatályba, ezzel egyidejűleg 
hatályát veszti a 19/2010.(XII.15.) önkormányzati rendelet. 
 
Szécsény, 2011. december 20. 

 
 

Bartusné  
dr. Sebestyén Erzsébet  

címzetes főjegyző 

Stayer László 
polgármester 

Fenti rendelet 2011. december 21-én kihirdetésre került. 
 
 
5.  Előterjesztés a 2012. évre szóló a hulladékkezelési közszolgáltatatás díjának 

megállapítására 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

A hulladékkezelési közszolgáltatás ellátásra a Salgótarjáni Városgazdálkodási és 
Üzemeltetetési  Kft-vel kötöttünk szerződést. A VGÜ 4,2 %-os díjemelést irányoz elő 
a szolgáltatási területén, ezzel szemben a Szécsény Városüzemeltetési Nonprofit Kft. 
csak 1,4 %-os emelést javasol, így bruttó 1.440 Ft-ba kerülne jövőre a szemétszállítás. 
Kéri, támogassa a képviselő-testület ezt a javaslatot.  
Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság is, kéri elnök urat, ismertesse a 
bizottság javaslatát.  

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

A Pénzügyi Bizottság egyhangúan elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek a 
rendelettervezetet.  
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Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság vélményét.  
Kérdezi, van-e kérdése, véleménye valakinek az előterjesztéssel kapcsolatban. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Polgármester úr említette, hogy a VGÜ 4,2 %-os emelést kért, ugyanakkor a 
előterjesztésben 1,4 %-os emelési javaslat szerepel. Tud-e majd így ugyanolyan 
színvonalú szállítást biztosítani a salgótarjáni cég? Van-e erre garancia? Hogyan 
gazdálkodja ki a különbözetet a Kft-nk?  

Stayer László polgármester 

Az ügyvezető igazgató úrral folytatott megbeszélés alapján mondhatja, hogy a 
lakosság semmiféle hátrányt nem fog érezni a szolgáltatás terén, a Kft. fogja ezt a 
problémát megoldani, és úgy gondolta a Kft vezetője, amennyire lehet, ő is próbálja 
ebben a nehéz helyzetben a lakosság terheit minél kevésbé fokozni.  

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Köszöni a választ. Annak szintén örül, hogy csak havi 20 forint emelést kell 
végrehajtani.    

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

A SzuperSzemetes projekt kapcsán készültek előzetes tervszámok, és úgy terveztek, 
hogy amikor már átveszik a szolgáltatást, akkor nem lesz szemétszállítási díj emelés. 
Tehát, ha lehetőség van rá, akkor megpróbálnánk szintentartani ezt az összeget.   

Stayer László polgármester 

Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, az előterjesztésben szereplő rendelettervezet 
elfogadását bocsátja szavazásra. Kéri, aki azzal egyetért, igennel és kézfenntartással 
jelezze. 
 
A képviselő-testület a tervezetet elfogadva, 9 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi rendeletet alkotta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
27/2011.(XII.21.) önkormányzati rendelete 
a hulladékkezelési közszolgáltatatás díjáról 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a hulladék-
gazdálkodásról szóló 2000. évi XLIII. törvény 23. § f) pontjában 
kapott felhatalmazás alapján, a helyi önkormányzatokról szóló 1990. 
évi LXV. tv 16. § (1) bekezdésében meghatározott feladatkörében 
eljárva a következőket rendeli el:  

1. § 
A lakossági kommunális szilárd hulladék elszállításáért és kezeléséért 
2012. január 1-jétől  1.134 Ft + áfa/hó díjat kell fizetni.  



 14 

 
2. § 

Ez a rendelet 2012. január 1-jén lép hatályba. Ezzel egyidejűleg 
hatályát veszti a 20/2010.(XII.15.) önkormányzati rendelet.  

3. §  
Jogharmonizációs záradék 

 
E rendelet a belső piaci szolgáltatásokról szóló Európai Parlament és 
Tanács 2006/123/EK irányelvnek való megfelelést szolgálja. 
 
Szécsény, 2011. december 20. 

 
 

Bartusné  
dr. Sebestyén Erzsébet  

címzetes főjegyző 

Stayer László 
polgármester 

Fenti rendelet 2011. december 21-én kihirdetésre került. 
 
 
A napirend után távozott az ülésteremből Smelkó István képviselő. A képviselő-
testület létszáma a továbbiakban: 8 fő. 
 
 
6.  Előterjesztés a szociális rászorultságtól függő pénzbeli és természetbeli 

ellátásokról és a személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról szóló rendelet 
módosítására  
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Bárányné Márton Melinda aljegyő 

 

Stayer László polgármester 

Átadja a szót az előterjesztőnek.  

Bárányné Márton Melinda aljegyző 

Az írásos előterjesztéshez csak annyit szeretne elmondani, mindazon által, hogy a 
Magyarország 2012. évi költségvetését megalapozó egyes törvények módosításáról 
szóló, 2011. CLXVI. törvény érintette a szociális igazgatásról és szociális ellátásokról 
szóló 1993. évi III. törvényt is, a törvény módosítása kapcsán az önkormányzat 
7/2011.(III.30.) számú, a szociális rászorultságtól függő pénzbeli és természetbeni 
ellátásokról és a személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról szóló rendeletét is 
módosítani szükséges a mellékelt rendelettevezet szerint.  
Tájékotatást ad még arról, hogy lényegei változás a törvényben, hogy a foglalkoztatást 
helyettesítő támogatás havi összege, ami jelenleg 28.500 forint, ez a 2012-es évtől 
22.800 forintra fog majd csökkenni.  
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Stayer László polgármester 

Az előterjesztést megtárgyalta a Szociális Bizottság is, kéri elnök urat, hogy ismertesse 
a bizottság javaslatát. 

Juhász Miklós képviselő, a Szociális Bizottság elnöke 

A Szociális Bizottság megtárgyalta az előterjesztést, és egyhangúlag elfogadta. Azt 
még szeretné elmondani, hogy a rendeletmódosításra azért volt szükség, hogy a helyi 
rendelet összhangban legyen a törvénnyel. Az adósságkezelésben fog bekövetkezni 
változás, és ha valakinek ezzel kapcsolatban kérdése van, akkor keresse meg őt bárhol, 
és megválaszolja azonnal, vagy a következő testületi ülésen erről részletesebb 
tájékoztatást fog adni, mert ez sokakat érint, sokak pénztárcáját fogja érinteni. Mint 
mondta a bizottság elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek a rendelettervezetet. 

Stayer László polgármester 

Köszöni elnök úr tájékoztatóját.  
Kéri a képviselők kérdését, véleményét az előterjesztéssel összefüggésben. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Véleményt szeretne megfogalmazni a rendettervezettel kapcsolatban. Olvasva a 
vátozásokat, a helyi lakásfenntartási támogatás tekintetében, az adósságcsökkentési 
támogatás, valamint az adósságkezelési szolgáltatás vonatkozásában egyértelműen 
rosszabb kondíciókat irányoz elő, és megítélése szerint a szociálisan rászorulók ezáltal 
hátrányosabb helyzetbe kerülnek, ezért ezt a rendeletmódosítást nem fogja tudni 
támogatni. 

Bárányné Márton Melinda aljegyző 

Annyit szeretne hozzátennie, hogy az ágazati jogszabály meghatározza azokat a 
keretek, melyek között a helyi jogalkotás megtörténhet. Ezeket a szabályokat nem 
Szécsény önkormányzata szigorítta meg, hanem a törvény rendelkezései szerint kell 
eljárni a helyi rendelet vonatkozásában.  

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Ezt tudja, de legyen a szavazata a Kormány irányába egy olyan jelzés, hogy a baloldal 
nem ért egyet ezekkel a lépésekkel, többek között az önkormányzatokat megszorító 
intézkedéssorozattal, amik folyamatban vannak.   

Juhász Miklós képviselő, a Szociális Bizottság elnöke 

Rövid választ szeretne adni Antal Ferenc képviselőtársának. Igaz, hogy a szabályok 
egyértelműen szigorodnak, de azért van benne valami pedagógia. Eddig félévenként 
lehetett az adósságkezelést kérni, ezek után kétévenként lehet kérni. Nos ebből 
néhányan spottot űztek, hogy félévente lehet kérni, tehát akkor csináltak dikert 
adósságot, és újra és újra kérték. Ennyit el kell, hogy mondjon a Kormány mentségére, 
hogy egyfajta pedagógiai szándék is van ebben. 
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Varga Béla képviselő 

Talán egy gondolat erejéig ő is reagálna arra, amit képviselőtársa jelzett, főleg a 
kormányzati megítélés kapcsán. Valóban igazva van képviselőtársának, többen is 
vannak úgy, hogy bizonyos dolgokkal nem értenek egyet, viszont azt is látni kell, hogy 
mindennek az eredőjét meg kell vizsgálni. Ahogyan az előbb a pedagógiai példát 
említették, hogy valóban minek az ok okozati összefüggése a helyzet, amiben most 
vagyunk, amibe kerültünk. Látható, hogy ennek az eredője az elmúlt nyolc év 
kormányzati munkájának is nagyrészt köszönhető volt, a jelenlegi helyezetet a 
Kormányzatnak mindenféleképpen kezelnie kell, és ezeket a lépéseket, bármennyire is 
fájdalmas, meg kell tenni. Ennek kapcsán tisztelettel kéri képviselőtársát, hogy ezt a 
választ ilyen szempontból fogadja el, és ennek függvényében szavazza meg ezt az 
előterjesztést. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Egy rövid viszontreakció Varga Béla képviselőtársa által elmondottakra: Nem kíván 
belemenni a nagypolitikába, és utalni az IMF-hitelek tekintetében végbemenő 
folyamatokra, de fenntartással tudja kezelni, hogy kifejezetten az említett nyolc év 
lenne a felelős mindazokért, amik jelen pillanatban zajlanak. Véleménye szerint 
jócskán benne van ez az utóbbi két év is.  

Stayer László polgármester 

Képviselő Úr! Ha már kiengedte a szellemet a palackból, ne tegyük szét a kezünket, 
hogy „innentől kezdve mi nem akarunk ebbe belemenni”. Azt érti, hogy van az 
ellenzéknek egy feladata, egy küldetése, kritikát kell megfogalmaznia a jelenlegi 
Kormánnyal szemben, de úgy gondolja, „hogyha bementünk sáros cipővel egy 
szobába, utána kijövünk onnan, és azt mondjuk, hogy kosz van”! Azt mondja, hogy 
tessenek már egy kicsit magukba szállni! Igen is, ebben az országban rendet kell tenni, 
rendbe kell hozni az elmúlt időszaknak a ballépéseit, s az sajnos nehézségekkel jár, 
máshogy nem megy.  

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Csak egy rövid mondat még: Teljes mértékben egyetért azzal, hogy rende kell tenni ezt 
az országot, viszont nem tönkretenni. Köszöni a szót! 

Stayer László polgármester 

Így van. Úgy gondolja, hogy 2010-ben ennek szellemében döntött az ország. 

Varga Béla képviselő 

Csak egy mondattal reagálna Antal Ferenc képviselőtársa hozzászólására. 
„Talán emlékszik még képviselőtársam, hogy hat évvel ezelőtt az Önök kampányában 
volt egy bizonyos, megszorító intézkedéseket példálózó, asszociáló kampány, ami 
arról szólt, hogy bámennyire is fáj a fogunk, el kell menni a fogorvoshoz, No most 
azért tudni kell, hogy a foghúzás fájdalmakkal jár, és az injekciót még csak most adták 
be. És annak az eredménye, hogy egy gennyes fog idáig tudott eljutni, az a nem 
megfelelő kezelésnek is volt az alapja, úgyhogy tisztelettel kérek mindenkit, hogy ezt 
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azért vegyünk figyelembe, a fájdalmak azért mélyebbről erednek, nem az utóbbi két 
évből. Köszönöm szépen!” 

Stayer László polgármester 

Köszöni a véleményeket, és a vitát lezárja. 
Kéri képviselőtársait, hogy aki az írásban megküldött rendelettervezetet elfogadja, 
igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 7 igen szavazattal, 1 nem szavazat ellenében 
(tartózkodás nem volt) az alábbi rendeletet alkotta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
28/2011.(XII.21.) önkormányzati rendelete 

a szociális rászorultságtól függı pénzbeli és természetbeni 
ellátásokról és a személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról 
szóló 7/2011.(III.30.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a helyi 
önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 1. § (3) bekezdésében és 
a 16. § (1) bekezdésében, a szociális igazgatásról és szociális ellátásokról 
szóló 1993. évi III. törvény (a továbbiakban: Szt.) 25. § (3) bekezdésében, a 
26. § (1)-(2) bekezdésében, valamint a gyermekek védelméről és a 
gyámügyi igazgatásról szóló 1997. évi XXXI. törvény 29. §-ában kapott 
felhatalmazás alapján, a helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. 
törvény 8. § (1) bekezdésében meghatározott feladatkörében eljárva a 
következőket rendeli el:  

 
1. § 

A szociális rászorultságtól függő pénzbeli és természetbeni ellátásokról és a 
személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról szóló 7/2011.(III.30.) 
önkormányzati rendelet (a továbbiakban: Rendelet) 6. §-a a következő (14) 
bekezdéssel egészül ki: 
 

„(14) A 2012. január 1-je előtt megállapított helyi lakásfenntartási 
támogatás a megállapító határozatban megjelölt időpontig, de legkésőbb 
2012. március 31-éig folyósítható.” 

 
2. § 

(1) A Rendelet 24. § (14) bekezdése helyébe a következő rendelkezés lép:  
 

„(14)  A (13) bekezdés szerint megszüntetett adósságcsökkentési 
támogatás 48 hónapon belül ismételten nem állapítható meg.” 

 
(2) A Rendelet 24. §-a kiegészül a következő (16) bekezdéssel:  

 



 18 

„(16) Ugyanazon személy vagy háztartásának tagja az adósságkezelési 
szolgáltatás lezárásától – ide nem értve az (13) bekezdés szerinti 
megszüntetést – számított 24 hónapon belül nem részesülhet 
adósságkezelési szolgáltatásban.” 

 
3. § 

Ez a rendelet 2012. január 1-jén lép hatályba. 
 
Szécsény, 2011. december 20. 

 
Bartusné  

dr. Sebestyén Erzsébet  
címzetes főjegyző 

Stayer László 
polgármester 

Fenti rendelet 2011. december 21-én kihirdetésre került. 
 

 
7. Előterjesztés a köztisztviselőkkel szemben meghatározott 2012. évi 

teljesítménykövetelmények alapját képező célok meghatározására,  
tájékoztató a jegyző teljesítmény-értékeléséről  
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztők: Bárányné Márton Melinda aljegyző 

  Stayer László polgármester 

Stayer László polgármester 

A köztisztviselők jogállásáról szóló 1992. évi XXIII. törvény 34. §-a előírja, hogy a 
munkáltatói jogkör gyakorlója évente köteles értékelni a köztisztviselő 
munkateljesítményét munkakörének és a közigazgatási szerv kiemelt céljainak 
figyelembe vételével. A helyi önkormányzat köztisztviselői esetében a 
teljesítménykövetelmények alapját képező célokról a képviselő-testület dönt. Ezen 
kiemelt célokat 2012. évre vonatkozóan az írásos előterjesztés tartalmazza. Kérdezi, 
van-e kérdés, vélemény ezzel kapcsolatban. 
 
Hozzászóló nem jelentkezett. 

Stayer László polgármester 

Az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot bocsátja szavazásra. Kéri, aki 
elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 8 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
317/2011.(XII.20.) számú határozata 

 
1.  Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

köztisztviselők jogállásáról szóló, többször módosított 1992. évi 
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XXIII. törvény (Ktv.) 34. § (3) bekezdése alapján a köztisztviselők 
2012. évi teljesítményértékelésének alapját képező kiemelt célokat 
a határozat mellékletében foglaltak szerint állapítja meg. 

2.  Képviselő-testület a jegyző és a köztisztviselők 2011. évi 
teljesítményértékeléséről szóló tájékoztatót elfogadja 

 
Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

 
317/2011.(XII.20.) sz. határozat melléklete 

Szécsény Város Polgármesteri Hivatal köztisztviselői részére 2012. évre vonatkozó, a 
képviselő-testület által meghatározott kiemelt célokról: 

• Az Önkormányzat 2012. évi költségvetésének végrehajtása. Az Önkormányzat 
gazdálkodása során törekedni kell a költségvetés egyensúlyának megőrzésére, 
célszerűségi, hatékonysági és takarékossági szempontok figyelembevételével 
biztosítani kell az alapfeladatok és vállalt feladatok szakszerű ellátását. A bevételek 
és kintlévőségek következetes beszedése, behajtása. 

• A 2012. évre áthúzódó pályázatok végrehajtása és elszámolása, valamint az 
újonnan induló EU-s és Leader pályázatok szakszerű előkészítése és a pályázati 
előírásoknak megfelelő felhasználása, elszámolása.  

• A polgármester és a jegyző feladat- és hatáskörébe tartozó közigazgatási ügyek 
jogszerű előkészítése, a hozott határozatok végrehajtásának megszervezése és az 
előírt kötelezettségek ellenőrzése.  

• Az önkormányzat hatályos rendeleteinek, a polgármesteri hivatal pénzügyi-
gazdálkodási szabályzatainak folyamatos felülvizsgálata. 

• A Képviselő-testület és bizottságainak, a kisebbségi önkormányzat működésével 
kapcsolatos, jogszabályokban, SZMSZ-ben meghatározott hatáskörük, feladatuk 
minél hatékonyabb ellátása érdekében a döntések előkészítésénél a magas szakmai 
színvonalú, pontos, a képviselők munkájával összhangban végzett feladatellátás. 

• A hivatal köztisztviselői a hivatali eljárásaik során a törvényességet maradéktalanul 
betartva, a szakmai követelmények és a határidők figyelembe vételével járjanak el. 
A munkavégzés optimális szervezése érdekében fokozottan működjenek együtt a 
különböző osztályokkal és az önkormányzat intézményeivel.  

• Az ügyintézés során az ügyfélközpontú eljárás érvényre juttatása, a hatékony, 
gyors ügyfélforgalom elősegítése, az ügyfelek szakszerű, teljes körű tájékoztatása a 
szakmai és jogszabályi követelmények széles körű figyelembe vételével. A 
közigazgatási hatósági eljárásról és szolgáltatásról szóló többszörösen módosított 
2004. évi CXL. törvény rendelkezéseinek a betartása és betartatása. 

• Hivatali szinten közreműködés a FEUVE rendszer fejlesztésében, a kontroll 
folyamatok megfelelő működésének ellenőrzése és fejlesztése. A külső és belső 
ellenőrzések során tett megállapítások következetes végrehajtása. 

• A testvérvárosi kapcsolatok ápolása, közös EU-s pályázatok benyújtása. 
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• A városi honlap folyamatos frissítése, az elérhető nyomtatványok bővítése révén a 
hatósági ügyek intézésének segítése, gyorsítása, a Képviselő-testületi, bizottsági, 
jogszabályi, pályázati, hír, stb. anyagok folyamatos aktualizálásával a lakossági, 
üzleti, befektetői és idegenforgalmi szempontú információszerzés könnyítése, 
segítése, felgyorsítása. A helyi adózás területén biztosítani kell, hogy az adózók 
valamennyi bevallási nyomtatványt letölthessék, beküldhessék. 

• Szécsény város ismertségének, kulturális és idegenforgalmi programjai 
látogatottságának javítása mind külföldi, mind belföldi érdeklődők körében.  

• Közre kell működni az elektronikus közigazgatás feltételeinek megteremtésében, 
szakmai információkkal, gyakorlati útmutatással, szükség esetén belső képzéssel 
segíteni kell a felkészülést. 

• Kistérségi együttműködés folytatása az egészségügyi, szociális, oktatási és 
kulturális önkormányzati feladatok ellátása területén. 

 

 
 
8.  Előterjesztés a Szécsényi Szennyvíz-Agglomerációs Önkormányzati Társulás 

társulási megállapodásának módosítására 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

A Szécsényi Szennyvíz-Agglomerációs Önkormányzati Társulás abból a célból jött 
létre, hogy a KEOP-os pályázat keretében a szennyvíztelepünket szeretnénk 
fejleszteni. Ennek a pályázatnak a gesztora Rimóc Község Önkormányzata lett. 
Időközben kiderült, a pályázat beadása után ennek a társulásnak jogi személyiségű 
társulásként kell működnie, ehhez kell bizonyos módosításokat végrehajtani a 
korábban elfogadott társulási megállapodásban. Ezt az előterjesztést a Pénzügyi 
Bizottság is megtárgyalta, kéri elnök urat a bizottság javaslatának ismertetésére. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

A Pénzügyi Bizottság egyhangúlag javasolja a képviselő-testületnek a társulási 
megállapodás módosításának elfogadását. 

Stayer László polgármester 

Kérdezi, van-e valakinek kérdése az előterjesztésben leírtakkal kapcsolatban. 
 
Hozzászóló nem jelentkezett. 

Stayer László polgármester 

Amennyiben nincs hozzászóló, kéri, hogy az előterjesztésnek megfelelően fogadja el  
a testület a társulási megállapodás módosítását. Kéri, aki elfogadja, igennel és 
kézfenntartással jelezze. 
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A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 8 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
318/2011.(XII.20.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Szécsényi 
Szennyvíz-Agglomerációs Önkormányzati Társulás Társulási 
Megállapodásának módosítását a határozat mellékletének megfelelően 
jóváhagyja.  
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a módosított 
társulási megállapodás aláírására.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

Határozat melléklete a jegyzőkönyvhöz csatolva. 
 
 
9. Előterjesztés Szécsény Kistérség Szociális Szolgáltató Központ és 

Gyermekjóléti Szolgálat fenntartói jogának átadása tárgyában  
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

 

Stayer László polgármester 

Átadja a szót az előterjesztőnek. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

2011. december 5-én kapott önkormányzatunk egy levelet a Szécsény Kistérség 
Önkormányzatainak Többcélú Társulásától, melyben kifejezték azon akartukat, hogy  
szeretnék átvenni a Szécsény Kistérség Szociális Szolgáltató Központ és 
Gyermekjóléti Szolgálat fenntartói jogát. Azt tudni kell, hogy intézmény fenntartója a 
Humánszolgáltató Intézményfenntartó társulás, és a társulás tárulási megállapodásában 
úgy rendelkeztek, hogy Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete dönt a 
fenntartással kapcsolatos kérdésekben. Tehát arról kell most döntést hozni a 
testületnek, hogy ezt a szolgáltató központot átadja-e a többcélú kistérségi társulás 
fenntartásába. Az előterjesztésben igyekezett minden érvet fesorolni, egyrészt, hogy a 
társulási megállapodás értelmében minden év december 31-ével lehetne átadni a 
fenntartói jogot, mégpedig úgy, hogy előtte három hónappal ezt a döntést meg kell 
hozni, tehát ha most úgy is döntene a testület, hogy hely ad a kérelemnek, 
leghamarább 2013. január 1-től lehetne változás a fenntartói jog tekintetében. Fontos 
még elmondani, hogy mindenki előtt ismert, hogy jogszabályváltozások lesznek, és ha 
megalakulnak a járások, nem tudni, hogy a feladatokat ki és hogyan veszi át. Azt 
gondolja, hogy előre meghozni ezt a döntést 2012. decemberére úgy, hogy még a 
jogszabályi változások hatásai nem ismertek, semmiképpen nem célszerű. A 
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legfontosabb érv pedig, hogy a szociális szolgáltató központ egy pályázatot nyert, 
amelyből elkészült az épület, ami nagyon szép, és Szécsény városnak részben 
fenntartási kötelezettsége van rá, részben pedig a volt polgármester asszony vállalta, 
hogy 15 évig el sem idegeníti, sőt még pénzért ki sem adja, hanem ingyenesen 
biztosítja. Úgy gondolja, hogy a pályázati kötelezettség miatt a jelenlegi képviselő-
testület nem hozhat olyan döntést, hogy ezt átadja. Ezért a határozati javaslatot már 
úgy is fogalmazta meg, hogy a testületnek a fenntartói jogot nem áll módjában átadni. 
Ennyit szeretett volna elmondani, és ha valakinek kérdése van, szívesen válaszol. 

Stayer László polgármester 

Megköszöni alpolgármester asszony tájékoztatóját. A kistérségi társulás védelmében 
azért szeretné elmondani - ugyan azon a társulási ülésen nem vett részt, amikor ez az 
igény megfogalmazódott -, de ami a polgármester kollégáit motiválta, az az volt, hogy 
amennyiben mégis lehetőség lenne a fenntartói jog átadására, akkor az intézmény 
plusz normatívához juthatna hozzá. Az előző években történt kötelezettségvállalások 
miatt azonban erre nincs jelenleg lehetőség. 
Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság is, kéri elnök urat, hogy 
ismertesse a bizottság javaslatát. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

A Pénzügyi Bizottság javasolja elfogadásra az előterjesztést, tehát ne adja át a testület 
a fenntartói jogot.  
Egy véleményt is szeretne megfogalmazni. Úgy ítéli meg, úgy gondolja, hogy azért 
egy 37 millió forintos fejlesztés valósult meg, ami itt van és itt marad Szécsényben, és 
hogy öt évre vállaltunk fenntartási kötelezettséget és elidegeníthetetlenségre 15 évet, 
úgy gondolja, hogy a kettő párhuzamba helyezhető, és örülni kellene annak, hogy ez 
megvalósulhatott.  

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Nem negatívumként mondta, hanem támpontként, hogy van egy ilyen kötelezettség-
vállalás is. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Akkor lehet, hogy félreértette. Akkor együtt örülhetnek annak, hogy megvalósult és 
zajlik ez a folyamat, ez a munka. 

Stayer László polgármester 

Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, szavazásra bocsátja az előterjesztésben 
szereplő határozati javaslatot. Kéri, aki azzal egyetért, igennel és kézfenntartással 
jelezze.  
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 8 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
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Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
319/2011.(XII.20.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete, mint a 
Humánszolgáltató Intézményfenntartó Társulás fenntartással 
kapcsolatos hatáskörök gyakorlója a Szécsény Kistérség Szociális 
Szolgáltató Központ és Gyermekjóléti Szolgálat fenntartói jogát a 
Szécsény Kistérség Önkormányzatainak Többcélú Társulása részére 
nem áll módjában átadni. 

 
Határidő azonnal 
Felelős: Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

 
 
 
10. Nógrád Megyei Kormányhivatal törvényességi észrevétele 

(Levél a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
 

Bárányné Márton Melinda aljegyző 

Felolvasás útján ismerteti a képviselő-testülettel a Nógrád Megyei Kormányhivatal 
kormánymegbízottjának TOR/38-395/2011. iktatószámú törvényességi észrevételét, 
melyet a polgármester úrnak és a képviselő-testületnek címzett. A törvényességi 
észrevételt a miatt tette dr. Szabó Sándor kormánymegbízott úr, hogy a képviselő-
testület 2011. október 25-i ülésének, október 25-i zárt ülésének, valamint az október 
28-i rendkívüli ülésének jegyőkönyve a törvényben előírt 15 napos határidőn túl került 
felterjesztésre, miáltal mulasztásban megnyilvánuló törvénysértés valósult meg. A 
Kormányhivatal törvényességi felügyeletet gyakorol az önkormányzatok felett, és a 
jegyző felett az egyéb munkáltatói jogokat gyakorló polgármester urat felhívták, hogy 
a törvényes működés biztosításához szükséges intézkedések megtételéről a 
továbbiakban maradéktalanul gondoskodjék. A helyi önkormányzatokról szóló törvény 
értelmében a jegyzőkönyv elkészítéséről és felterjesztéséről a jegyző gondoskodik. 
Elmondja, hogy a jegyzőkönyvek valóban késve kerültek megküldésre, és kéri, hogy a 
testület fogadja el indokait. Ez volt az az időszak, amikor címzetes főjegyző asszony 
munkáját még nem vette át teljes mértékben, és volt egy köztes állapot. A 
törvényességi észrevétel megállja a helyét, a törvényben meghatározott 15 napos 
határidőt túlléptük a jegyzőkönyvek megküldésével. Ígéri, hogy nagyon oda fog rá 
figyelni, és a közeljövőben nem fog előfordulni hasonló eset. 
Kéri, hogy a képviselő-testület fogadja el ezt a tájékoztatást. 

Stayer László polgármester 

Annyival szeretné kiegészíteni, hogy biztos benne, hogy többet nem fog előfordulni. 
Az előző időszakra sem volt jellemző, és itt sem olyan óriási csúszásról volt szó, és 
sajnáljuk, hogy megtörtént.  
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Juhász Miklós képviselő, a Szociális Bizottság elnöke 

Véleménye, hogy csak az hibázik, aki dolgozik, és hibák bizony becsúszhatnak. 

Stayer László polgármester 

Ismerteti, és szavazásra bocsátja a törvényességi észrevétellel kapcsolatos határozati 
javaslatot. Kéri, aki azzal egyetért, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 8 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
320/2011.(XII.20.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Nógrád 
Megyei Kormányhivatal Kormánymegbízottjának a képviselő-testületi 
ülések jegyzőkönyveinek késedelmes megküldésével kapcsolatos 
TOR/38-395/2011. iktatószámú törvényességi észrevételét elfogadja. 
Felhívja a jegyzőkönyv megküldéséért felelőst a jogszabályi előírások 
betartására.  
Felkéri a polgármestert, hogy az észrevétel elfogadásáról a Nógrád 
Megyei Kormányhivatalt jelen határozat megküldésével értesítse. 

 
Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

Jegyző 
 
 
Visszaérkezett az ülésterembe Smelkó István képviselő. A képviselő-testület létszáma 
a továbbiakban: 9 fő. 
 
 
11. Egyebek 
11.1. Tájékoztatás napirend előtti hozzászólással kapcsolatban 
  

Stayer László polgármester 

Szót ad aljegyző asszonynak.   

Bárányné Márton Melinda aljegyző 

Smelkó István képviselő úr az előző testületi ülésen kérte annak megvizsgálását, hogy 
lehetőség van-e arra, hogy a képviselői bejelentéseket az ülés elején, a napirendek 
tárgyalása előtt tehessék meg. Az előterjesztésekkel együtt került megküldésre írásban 
minden képviselőnek egy tájékoztatás a jelenleg hatályos SZMSZ rendelkezéseiről a 
következők szerint: „Napirend előtt a képviselő-testület tagjai rendkívüli ügyben 
legfeljebb 2 perces időtartamban felszólalhatnak. A napirend előtti hozzászólási 
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szándékot a témakör megjelölésével az ülés meghirdetett kezdési időpontja előtt 
legalább 10 perccel be kell jelenteni a polgármesternek. Amennyiben a polgármester 
az adott ügyet nem tartja rendkívülinek, a hozzászólás lehetőségét elutasíthatja. Ebben 
az esetben a képviselő a napirendek tárgyalása után megteheti hozzászólását.” 
Amennyiben a jelenlegi szabályozást nem tartják megfelelően, kéri, jelezzenek felé, és 
előkészítjük a rendeletmódosítást, hogy a szabályozás minél jobban megfeleljen a 
képviselő-testület tagjainak.  

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Köszöni a tájékoztatást. És ha már az ülés végére értek, mielőtt a zárt ülés 
megkezdődik, szeretné köszönetét kifejezni a képviselő-testületnek az ez évi 
munkájáért, és stílszerűen – mivel Antal Ferenc képviselőtársa néhány üléssel ezelőtt a 
rovásírás rejtelmeibe vezette be a testület tagjait – rovásírással szeretne boldog 
Karácsonyt kívánni a képviselőknek és Szécsény város lakosságának is.  
 
Felmutatja a jókívánságot rovásírással tartalmazó papírlapot. 

Stayer László polgármester 

Megköszöni képviselő úrnak. 

Juhász Miklós képviselő, a Szociális Bizottság elnöke 

Szeretne csatlakozni Smelkó István képviselőtársához, hogy napirend előtt 
foglakozzanak a lakossági bejelentésekkel, és ne legyen a 2 perces korlátozás. Tehát, 
ugyanúgy mint eddig az egyebekben, elmondhassák ezeket a bejelentéseket. Nem 
szokott túl sok lenni, ritkán több tíz-tizenöt percnél. A hozzá érkezett jelzésekből úgy 
látja, hogy sokkal többen nézik a televízióban a testületi ülések közvetítését, mint 
gondolta volna. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Véleménye szerint időkorlátot mindenképpen meg kell határozni, hogy hány perc áll 
rendelkezésre egy-egy hozzászólásra. Biztos sokan fognak rá ezért haragudni, de a 
képviselők munkája elsősorban az, hogy a testület feladatkörébe utalt dolgokat 
tárgyalják meg. Fontosak a lakossági bejelentések is, de nem lenne szerencsés, ha ezek 
miatt a napirendek megtárgyalása, fontos döntések meghozatala késői időpontra 
halasztódna. Mivel ezek legtöbbször bejelentések, megoldást sem akkor találunk rájuk, 
azt mondja legyen, de mindenképpen időkorlátok közé szorítva. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Egyetért, de a két perc valóban rövidnek tűnik, főleg, ha valakinek sok kérdése, vagy 
tolmácsolnivalója van. Azt gondolja, hogy vannak nagy és fajsúlyos ügyek az 
önkormányzat előtt, de az is igaz, hogy a lakosság nagyrészt az nem nagyon hozza 
lázba. Mindenkinek a saját kis problémája a fontos, és az is van olyan fajsúlyú, egy 
utcabelinek, vagy lakókörnyéknek a saját bejelentése. Az időkorláttal egyetért, de a 2 
percet kevésnek tartja. Kéri, szülessen valami kompromisszum. Úgy gondolja ezek is 



 26 

fontos kérdések, mert a képviselőknek a lakosság képviselete az egyik fontos dolga a 
testületi ülésen.  

Stayer László polgármester 

Áthidaló javaslata van. Maradjon minden a jelenlegi szabályozás szerint, mivel 
azonban az ülésekről készült felvételeket meg lehet vágni, a szerkesztő a televízióba 
kerülő adásban előre szerkesztheti az egyébként az ülés végén elhangzó lakossági 
bejelentéseket. Mivel nem élő egyenes adás van az ülésekről, úgy véli erre lehetőség 
van. 

Sümegi Tamás alpolgármester 

Köszöni a szót, és köszönti a jelenlévőket és a képernyőkön keresztül a 
televíziónézőket. Szintén egy áthidaló megoldási javaslata lenne. Mivel több bizottság 
is segíti a képviselő-testület munkáját, alpolgármesterből is van kettő, úgyhogy 
képviselőtársaitól azt kéri, hogyha van valamifélefajta ügyes-bajos probléma, 
lakossági bejelentés, akkor annak előkészítő munkája, megtárgyalása, esetleg a 
megoldása a bizottsági üléseken történjen meg, vagy testületi üléseken kívül az 
alpolgármesteri irodában, és a kétperces felszólalásokon már nem a problémát tárjuk a 
képviselő-testület elé, hanem már annak a megoldását, és erre a kettő perces időtartam 
elégséges lehet.  

Bárányné Márton Melinda aljegyző 

Elmondja, hogy az ülés előtti hozzászólás lehetősége a rendkívüli ügyekre vonatkozik, 
ezért is van két percben korlátozva a hozzászólás időtartama, minden egyéb eseten, az 
SZMSZ szabályai szerint, a napirendek megtárgyalását követően van mód jelenleg a 
bejelentések megtételére. 

Juhász Miklós képviselő, a Szociális Bizottság elnöke 

Ő már olyan véleményt is hallott ez ügyben, hogy a képviselőknek a lakossági 
bejelentések a legkevésbé fontosak, azért vannak az ülés végére rakva. Kéri, ezt a 
véleményt is vegyék figyelembe a döntésnél. 

Stayer László polgármester 

Sokan mondanak nagyon sokféle véleményt, úgy gondolja, hogy nem kell minden 
rosszindulatú véleményre hallgatni. Az ülések vezetése hosszú idő óta ugyanilyen rend 
szerint zajlik, ez nem egy új keletű dolog. Természetesen szó sincs arról, hogy a 
lakossági ügyek kevésbé fontosak lennének, mint a testület elé kerülő egyéb ügyek. 
Sőt, és úgy gondolja, valamennyi képviselő nevében mondhatja, hogy még talán 
fontosabbak, egyszerűen egy hatályos ügyrend szerint haladunk az ülésen. Nem tartja 
szükségesnek ennek módosítását. Még egyszer megismétli javaslatát, hogy a városi tv 
szerkesztője az adásban előre helyezze át ennek az ülésrésznek a felvételét.  
 
 
A képviselő-testület egyetértett a polgármester javaslatával. 
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11.2. Képviselői kérdések, bejelentések 

Stayer László polgármester 

Antal Ferenc képviselő úr jelezte ülés elején, hogy kérdést szeretne feltenni, ezért 
megadja a szót. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Ismeretes mindenki előtt, hogy Szécsényben sok a kóbor kutya, és tudja azt is, hogy ez 
irányban folynak is intézkedések, de a problémát megoldani igen költséges. Több 
lakos is kérdezte az elmúlt napokban tőle, hogy mi az, ami várható a kutyaadó rendelet 
vonatkozásában a törvény megjelenését követően. Önkormányzatunk tervezi-e a 
kutyaadó bevezetését, milyen mértékig, vagy egyáltalán törvényi szinten ez a tevezet 
hol áll most?  

Bárányné Márton Melinda aljegyző 

Tisztelt képviselő úr kérdésére ismételten csak azt tudja elmondani, amit már előző 
ülésen is, hogy még nem született meg ennek a kérdéskörnek az ágazati szabályozása, 
ennek megfelelően még nem ismert előttünk, hogy helyi szinten a képviselő-testület 
milyen formában tudja majd szabályozni, vagy lesz-e módja helyi szinten úgymond 
továbbszabályozni ezt a kérdést. Ígéri, hogy amikor konkrétumot tudunk mondani, 
tájékoztatni fogjuk a lakosságot a helyben szokásos módokon és a képviselő-testületi 
ülésen is. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Még egy dolgot szeretne kérdezni. Korábbi testületi ülésen már szó esett róla, hogy a 
képviselők a díszvilágításhoz pénzbeli támogatással hozzájárulnak. Kérdezi, hogy 
milyen formában tudják ezt megtenni?  

Rajkó Győzőné Pénzügyi és Intézményirányítási Osztály osztályvezetője 

A hozzájárulást az önkormányzat elszámolási számlájára át lehet utalni, s ez alapján 
igazolást állítanak ki a befizetésről, vagy pedig a pénztárban lehet befizetni. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Köszöni a választ. 
 
 
12. Jegyző munkakör betöltésére kiírt pályázat elbírálása 

(Határozati javaslat a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 

Stayer László polgármester 

Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, az ülést ideiglenesen bezárja, mivel a 
képviselő-testült zárt ülés keretében folytatja munkáját. Jelzi, hogy a jegyzői 
álláshelyre beérkezett pályázatok elbírálása után, a pályázat eredményének 
kihirdetésére, és a kinevezésre vonatkozó határozat meghozatalára nyílt ülésen fog sor 
kerülni. 
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A zárt ülésről külön jegyzőkönyv készült.  
(A zárt ülésen – titkos szavazás tartásáról, szavazatszámláló bizottság megalakításáról 
-  hozott határozatok száma: 321-325.) 
 

Stayer László polgármester 

Az ülést ismét megnyitja, és megállapítja, hogy a képviselő-testület határozatképes. 
Tájékoztatást ad arról, hogy a képviselő-testület a zárt ülésen elbírálta a jegyzői 
álláshelyre kiírt pályázatot. A kiírásra három pályázat érkezett be, melyeket előzetesen 
áttekintett az erre a célra létrehozott háromtagú eseti bizottság, és mind a három 
pályázatot érvényesnek találta. A képviselő-testület titkos szavazás során egyhangú 
döntéssel Bárányné Márton Melinda pályázatát fogadta el, ezért 2012. január 1-jétől, 
határozatlan időre, az ő kinevezésére vonatkozó határozati javaslatot bocsátja 
szavazásra. Kéri, aki elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület 9 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás nélkül) az alábbi 
határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
326/2011.(XII.20.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a jegyzői 
állás betöltésére kiírt pályázat alapján Bárányné Márton Melinda, 
3170 Szécsény, Dózsa György út 63. szám alatti lakos pályázatát 
elfogadta, és az 1990. LXV. törvény 36. § (1) bekezdése alapján 
jegyzővé határozatlan időre kinevezi.  
A Képviselő-testület 2012. január 1. napjától 6 hónap próbaidőt köt ki. 

A képviselő-testület a jegyző illetményét a köztisztviselők jogállásáról 
szóló 1992. évi XXIII. törvény szerint állapítja meg. 

A fenti kinevezés ellen a kézhezvételtől számított 15 napon belül az 
illetékes Munkaügyi Bírósághoz benyújtott keresettel lehet élni. 
 
Bárányné Márton Melinda pályázatát a Képviselő-testület értékelte, 
amely megfelelt a pályázati kiírásnak. Iskolai végzettsége, 
szakképesítése, közigazgatási gyakorlata alapján megfelel a jegyzői 
kinevezéshez szükséges jogszabályi feltételeknek. A Képviselő-
testület határozatát az 1990. évi LXV. törvény 36. § (1) bekezdése, 
valamint a köztisztviselők jogállásáról szóló 1992. évi XXIII. törvény 
8. § és 10. § alapján hozta meg. 
 

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy egyéb munkáltatói 
jogkörében a jegyző kinevezésével kapcsolatos további intézkedést 
tegye meg. 
 
Határidő: Értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 
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Stayer László polgármester 

Szívből gratulál Bárányné Márton Melindának. Tudja, hogy nagyon nagy feladatra 
vállalkozott, biztosíthatja, hogy a képviselő-testület mindenféle támogatást meg fog 
adni a munkájához. Nagyon sok sikert kíván neki! 

Bárányné Márton Melinda aljegyző 

Megköszöni a képviselő-testület bizalmát. Nagyon jól esik számára, hogy valamennyi 
képviselő-testületi tag úgy gondolta, hogy alkalmas lesz a feladat ellátására. Ígéri, 
hogy mindent megtesz annak érdekében, hogy megfeleljen ennek a megelőlegezett 
bizalomnak, és természetesen a későbbi elvárásoknak is. Még egyszer nagyon szépen 
köszöni! 

Stayer László polgármester 

Mivel Bárányné Márton Melinda - aki jelenleg a hivatal aljegyzője - jegyzővé történő 
kinevezésével, 2012. január 1-jétől megüresedik az aljegyzői álláshely, javasolja, hogy 
a képviselő-testület vegye napirendjére sürgősséggel az aljegyzői álláshelyre 
vonatkozó pályázat kiírását, mivel az eljárásnak van egy hosszabb átfutási ideje, és jó 
lenne minél hamarabb betölteni az álláshelyet. 
Kéri, aki ezzel egyetért, kézfenntartással jelezze.  
 
A képviselő-testület egyhangúlag egyetértett azzal, hogy sürgősséggel napirendre 
vegyék az aljegyzői pályázat kiírására vonatkozó előterjesztés megtárgyalását. 
 
 
13. Előterjesztés az aljegyzői pályázat kiírására 

(Határozati javaslat a jegyzőkönyvhöz csatolva) 
 

Stayer László polgármester 

Felolvasás útján ismerteti a képviselő-testülettel az aljegyzői állás betöltésére pályázat 
kiírására vonatkozó határozati javaslatot. Kéri, aki az abban foglaltakkal egyetért, 
igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 9 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
327/2011.(XII.20.) számú határozata 

1. Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete pályázatot 
ír ki aljegyzői állás betöltésére az alábbiak szerint: 
A közszolgálati jogviszony időtartama:  
határozatlan idejű közszolgálati jogviszony  
Foglalkoztatás jellege:  
Teljes munkaidő  
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A vezetői megbízás időtartama: 
A vezetői megbízás határozatlan időre szól.  
A munkavégzés helye: 
Nógrád megye, 3170 Szécsény, Rákóczi út 84.  
Ellátandó feladatok: 
Jegyző helyettesítése, a jegyző által meghatározott feladatok ellátása  
A munkakörhöz tartozó főbb tevékenységi körök: 
A kinevezésre kerülő aljegyző, a jegyző helyettesítésén túl, kapcsolt 
munkakörben ellátja az Igazgatási, Szociális és Gyámhatósági Osztály 
vezetését, valamint a munkaköri leírásban meghatározott egyéb 
feladatokat.  
Jogállás, illetmény és juttatások: 
A jogállásra, az illetmény megállapítására és a juttatásokra a 
"Köztisztviselők jogállásáról szóló" 1992. évi XXIII. törvény, 
valamint a(z) Szécsény Város Polgármesteri Hivatala Közszolgálati 
Szabályzata rendelkezései az irányadók.  
Pályázati feltételek: 
• Magyar állampolgárság, 
• Cselekvőképesség, 
• Büntetlen előélet, 
• Főiskola, Igazgatásszervezői vagy állam-és jogtudományi doktori 

képesítés, vagy okleveles közigazgatási menedzser szakképesítés,  
• Felhasználói szintű MS Office (irodai alkalmazások),  
• Vagyonnyilatkozat tételi eljárás lefolytatása, 
• Jogi vagy közigazgatási szakvizsga  
• Legalább 2 éves közigazgatási gyakorlat.  
• Próbaidő kikötése az 1992. évi XXIII. tv. szerint  
A pályázat elbírálásánál előnyt jelent: 
• önkormányzatnál szerzett legalább 10 éves közigazgatási gyakorlat  
A pályázat részeként benyújtandó iratok, igazolások: 
• iskolai végzettséget igazoló okiratok másolata,  
• 90 napnál nem régebbi erkölcsi bizonyítvány, de legalább az erkölcsi 

bizonyítvány megkéréséről szóló postai feladószelvény másolata,  
• szakmai tevékenységet bemutató részletes szakmai önéletrajz,  
• szakmai gyakorlat meglétét igazoló iratok másolata,  
• aljegyző munkakör ellátásával kapcsolatos elképzeléseket tartalmazó 

szakmai program  
• nyilatkozat arról, hogy a személyes adatainak, a pályázati eljárással 

összefüggésben szükséges kezeléséhez hozzájárul  
• nyilatkozat próbaidő vállalásáról  
A munkakör betölthetőségének időpontja:  
A munkakör legkorábban 2012. március 1. napjától tölthető be.  
A pályázat benyújtásának határideje: 2012. január 31.  
A pályázati kiírással kapcsolatosan további információt Bárányné 
Márton Melinda jegyző nyújt, a 06-32-370-199 -os telefonszámon. 
A pályázatok benyújtásának módja:  
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• Postai úton, a pályázatnak a Szécsény Városi Polgármesteri Hivatal 
címére történő megküldésével (3170 Szécsény, Rákóczi út 84. ). 
Kérjük a borítékon feltüntetni a pályázati adatbázisban szereplő 
azonosító számot: 6827/2011, valamint a munkakör megnevezését: 
aljegyző. 

A pályázati eljárás, a pályázat elbírálásának módja, rendje: 
A pályázati kiírásnak megfelelő pályázatot benyújtókat a Képviselő-
testület személyesen is meghallgathatja. A pályázat elbírálásáról a 
Képviselő-testület a 2012. február 14-i rendes testületi ülésen dönt. A 
pályázat kiírója a pályázat eredménytelenné nyilvánítási jogát 
fenntartja.  
A pályázat elbírálásának határideje: 2012. február 14.  
A pályázati kiírás további közzétételének helye, ideje:  
• www.szecseny.hu - 2012. január 2. 
• KSZK. Közigállás honlapon - 2012. január 2. 
A munkáltatóval kapcsolatban további információt a 
www.szecseny.hu honlapon szerezhet.  
  
2. A képviselő-testület felkéri a jegyzőt, hogy a pályázatnak Szécsény 
város honlapján, valamint a KSZK Közigállás honlapon történő 
megjelentetéséről intézkedjen. 
 

Határidő: Értelemszerűen 
Felelős: Jegyző 

 
 

Stayer László polgármester 

Jelzi, hogy a képviselő-testület ismét zárt ülés keretében folytatja munkáját, mivel az 
érintettek nyilatkozata nem áll rendelkezésre az ügyük nyílt ülésen történő 
tárgyalásához.  
Az ülést bezárja (1520 órakor). Áldott, békés karácsonyi ünnepeket, és nagyon boldog 
újévet kíván Szécsény város valamennyi lakójának! 
 
A zárt ülésről külön jegyzőkönyv készült. 
 

k.m.f. 
 
 
 
 
 

Bartusné  
dr. Sebestyén Erzsébet  

címzetes főjegyző 

Stayer László 
polgármester 

 


